
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 26. september 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 774
Med henvisning til artiklen "Havde vi ikke fået den hjælp, havde vi aldrig fået Johannes" 
i Nordjyske Stiftstidende 22/3-24, bedes ministeren redegøre for de pålagte besparelser 
på området for gentagne graviditetstab. Hvilke beløb er der tale om, og hvilke konse-
kvensvurderinger og overvejelser har der været i forbindelse med det politiske ønske om 
besparelser?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Lund-Nielsen
formand
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